

Västra scoutdistriktet styrelse
§ 6-12

Sven Nilsson, Ing-Britt Lindblad, Carl Persson, Anders Ödman och Gunnel Johansson.	Närvarande
Ordförande Sven hälsade styrelsen välkommen till mötet hemma hos Anders Ödman. Sven och Gunnel deltog via Skype.	§ 6 Välkommen
<p>Distriktsråd 7 januari i Borås 32 personer deltog, 7 kårer fanns representerade.</p> <p>Anders rapporterade att framtidsdiskussioner är påbörjade, denna process behöver hållas vid liv och följas upp. Kåreerna som deltog uppmanades att ägna en kväll åt att diskutera framtiden, enligt det dokument som delades ut. Detta ska tillsändas alla kårer.</p> <p>Styrelsen beslöt att Framtidsarbetet i kårerna följs upp under distriktsårsmötet. Kårer erbjuds stöd att genomföra workshop. Anders kan tänka sig att besöka de kårer som vill ha stöd.</p> <p>År 2017 deltog 12 kårer, av totalt 19, i minst ett av distriktets arrangemang. Detta innebär att vi inte nådde upp till vår målsättning: ”</p> <ul style="list-style-type: none">• Under 2017 skall 80% av distriktets kårer vara representerade på minst ett arrangemang.” <p>Styrelsen beslöt att Vid nästa års distriktsråd bör vi ifrågasätta: ”Varför gör vi det vi gör? Hur ska vi planera/genomföra distriktsarrangemang i framtiden?</p> <p>Knökafull helg, 2-4/2 Arrangemanget fanns med i preliminär Arrangemangsplan 2018. Arrangören Jimmie Eklund meddelade den 16/12 att han inte har tid att genomföra detta arrangemang. Detta informerades om den 7/1. Styrelsen beslöt att Arrangemanget stryks pga. brist på arrangör.</p> <p>Skidresa 2-4/3 Johan och Nisse har börjat planera. Carl har kontakt med dem.</p> <p>Styrelsen beslöt att Distriktsstyrelsen ska föreslå en kontaktperson per arrangemang, på kommande årsmöte.</p>	§ 7 Rapporter
<p>Distriktsårsmöte ska hållas lördag 10 mars i Göteborgstrakten.</p> <p>Styrelsen beslöt att Sända ut kallelse till distriktsårsmötet omedelbart. Gunnel ansvarar.</p>	§ 8 Distriktsårsmöte

Västra scoutdistriktet styrelse
§ 6-12

<p>Styrelsen beslöt att Utby scoutkår får utforma mötet, men styrelsen skickar med dessa idéer och önskemål.</p> <ul style="list-style-type: none">• Distriktsårsmötet får gärna ha inslag av föreläsning eller besök av någon utomstående som kan berätta om något intressant, som t.ex. förändringsarbete i ideell organisation.• Mötesformen kan t.ex. följa FM. Dvs. att mötet ajourneras efter verksamhetsberättelse och ekonomiska rapporter – för ett rådslag i någon form. Därefter återupptas förhandlingarna och beslut fattas om arbetsplan, arrangemang, budget, osv.• Gemensam förtäring planeras in då mötet är avslutat. <p>Styrelsen beslöt att Dela upp förberedelser av årsmöteshandlingar och styrelseförslag på följande sätt:</p> <ul style="list-style-type: none">Inriktningsdokument – AndersBudget – CarlVerksamhetsberättelse – GunnelArbetsplan – SvenArrangemangsplan med ekonomi – CarlFörslag Bidrag till World Scout Jamboree 2019 - CarlFörslag Lägersatsningar 2018 – Carl <p>Styrelsen beslöt att Handlingarna och förslag ska vara förberedda och distribuerade till övriga DS senast 13/2, för att kunna diskuteras vidare på nästa DS möte.</p> <p>Styrelsen beslöt att Förbundsordförande Karin Wester inbjuds till distriktsårsmötet av Sven.</p>	<p>Forts. § 8 Distriktsårsmöte</p>
<p>Norporée 1-3/6 Stora Levene kåren har gjort ett förslag till program och upplägg av arrangemanget. Besök på Borås djurpark är inplanerat på lördagen.</p> <p>Styrelsen beslöt att Höra med Stora Levene om de kan planera om och förlägga besöket i Borås djurpark på söndagen. Distriktsrådet 7/1 hade önskemålet att scoutfamiljer ska bjudas in att vara med i Borås djurpark. Anders tar kontakt med Stora Levene.</p> <p>Möte med Västra Klumpen 8/2, kl. 18, Sensus Göteborg. Det är viktigt att distriktet representeras på detta möte genom någon i distriktsstyrelsen. Sven och Anders planerar att besöka mötet. Sven meddelas om någon mer vill delta.</p>	<p>§ 9 Kommande arrangemang och möten</p>

Västra scoutdistriktet styrelse
§ 6-12

<p>Ekonomisk redovisning Carl rapporterade om aktuell behållning på bank och troligt värde på fonder vid årsskiftet. Distriktets årliga inkomster/bidrag täcker kostnaderna för distriktets löpande arbete under ett normalt år.</p> <p>Styrelsen diskuterad ev. framtida stora ekonomiska satsningar. Vi vet idag inte vad en sådan satsning/projekt skulle handla om, men detta kan vara några olika exempel: Ett större projekt, t.ex. ett påkostat arrangemang eller resa. Investera i ett gemensamt kontor i Göteborg, med Scouterna. Köpa konsulttjänster från t.ex. Scouterna.</p> <p>Styrelsen beslöt att Carl tar fram ett underlag som besvarar frågan: "Hur stort belopp kan distriktet satsa maximalt på ett större projekt - utan att riskera att hamna i framtida ekonomiska problem?"</p>	<p>§ 10 Ekonomi</p>
<p>Styrelsen beslöt att Nästa möte hålls 15/2 kl.17.00, på Sonya Hedenbratts väg Göteborg.</p>	<p>§ 11 Nästa möte</p>
<p>Sven tackade för visat intresse och avslutade mötet.</p>	<p>§ 12 Avslutning</p>

Skövde 2018-01-21

Sekreterare

Gunnel Johansson

Gunnel Johansson

Göteborg 2018-01-14

Justerat

Sven Nilsson